
Agent De Sanctisa: Widzę go nadal w roli gracza Romy
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Rok temu Morgan De Sanctis przedłużył umowę o kolejny sezon. Kontrakt

wygasa w czerwcu tego roku, ale mówi się, że były golkiper Napoli może

go ponownie przedłużyć. Jego agent, Federico Pastorello, potwierdził chęci

kontynuowania kariery przez gracza w wywiadzie dla Il Messaggero. 

 

De Sanctis: gracz czy na stanowisku kierowniczym w przyszłym sezonie?

- Morgan czuje się bardzo dobrze i ma jeszcze w nogach kilka lat gry. Może dać swój

wkład w meczach i przedłużyć swoją niesamowitą karierę, w trakcie której zawsze

odgrywał dobrze swoją rolę. Niósł stałą pomoc, zarówno kolegom jak i młodszych

bramkarzom. Jest prawdziwym liderem, którego widzę nadal w roli gracza Romy.

 

El Shaarawy?

- Agentem gracza jest jego brat, Manuel. Ja zajmowałem się transferem z Milanu do

Monaco i teraz współpracuję ze stronami, aby znaleźć rozwiązanie. To nie do

pomyślenia, że gracz klasy Stephana nie gra regularnie. Kusi wiele klubów i jest

otwartych kilka negocjacji. Roma? To rozważanie, które można mieć, gdyż jest

skrzydłowym, a Giallorossi sprzedali piłkarza na tej pozycji. Musicie jednak pytać

Sabatiniego, jeśli jest zainteresowany. Stephan szuka projektu, który go

wyeksploatuje.
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